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Protokół Nr XXXIV 

z sesji Rady Powiatu w Kętrzynie 

29 kwietnia 2021 roku, godz. 14:30 

w trybie zdalnym  
 

 

 

Ustawowy skład Rady Powiatu w Kętrzynie stanowi 19 radnych, podczas rozpoczęcia obrad 

nieobecni: radny Mirosław Sieniakowski, radny Piotr Węglarski oraz radny Zbigniew Olenkowicz. Lista 

obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu  

w Kętrzynie Urszula Baraniecka. Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym poprzez wideokonferencję. 

W posiedzeniu wzięli udział zaproszeni dyrektorzy i naczelnicy. 

 

Ad. pkt 1 

OTWARCIE SESJI 

 

O godz. 14:30 Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka otworzyła XXXIV sesję Rady Powiatu  

w VI kadencji, stwierdziła prawomocność obrad i powitała zebranych radnych.   

 

Ad. pkt  2 

PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

  

Na wstępie Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia i poprosiła o zgłaszanie 

wniosków o jego zmianę. 

1. Otwarcie XXXIV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad - zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Sprawozdanie Starosty Kętrzyńskiego z prac Zarządu Powiatu w Kętrzynie w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu dotyczące złożonego 

sprawozdania. 

5.   Odpowiedzi na zadane zapytania do Starosty Kętrzyńskiego i członków Zarządu Powiatu. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Informacje, oświadczenia i wolne wnioski. 

8. Informacja na temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie i Zespołu Opieki 

Zdrowotnej w Reszlu. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wysokości środków finansowych na Budżet Obywatelski Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 rok; 

b) uchwalenia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021 – 2023; 

c) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na wycince krzewów  

w pasie drogi powiatowej nr 1396N na odcinku od miejscowości Momajny do drogi 

wojewódzkiej 591; 

d) zmiany Uchwały Nr XXIII/209/2016 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 5 lutego 2016 r.  

o wyznaczeniu Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego jako jednostki obsługującej 
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jednostki organizacyjne Powiatu Kętrzyńskiego i określeniu zakresu świadczonych usług; 

e) rozpatrzenia ponownej skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie; 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035; 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021.  

10. Przyjęcie protokołu z XXXIII sesji Rady Powiatu w dniu 24 marca 2021 r. 

11. Zamknięcie XXXIV sesji Rady Powiatu w Kętrzynie. 

 

Radni nie zgłosili wniosków o zmianę porządku obrad.  

 

Ad. pkt  3   

 SPRAWOZDANIE STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO Z PRAC ZARZĄDU POWIATU  

W KĘTRZYNIE W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM 

 

Przechodząc do kolejnego punktu obrad Przewodnicząca Rady Urszula Baraniecka poprosiła 

Starostę Michała Kochanowskiego o przedstawienie sprawozdania.  

Starosta poinformował, że sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w okresie od 24 marca 2021 r. 

do 29 kwietnia 2021 r. radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi. Sprawozdanie stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. Starosta przedstawił najważniejsze sprawy, które były omawiane podczas posiedzeń 

Zarządu Powiatu: 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wynikiem postępowania na udzielenie zamówienia  

nr CUWPK.343.1.2021 w trybie postępowania bez negocjacji pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1707N Drogosze – Garbno; 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z wynikiem postępowania prowadzonego pn. 

„Przebudowa i remont przyszkolnej hali sportowej przystosowanej dla osób 

niepełnosprawnych wraz z wyposażeniem przy ul. Wojska Polskiego 12 w Kętrzynie; 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o przyznaniu środków finansowych  

z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na zadanie pn. „Poprawa parametrów 

techniczno – użytkowych drogi powiatowej nr 1602N Lesieniec – Silec w kierunku 

Surwil –III etap o dł. 864 mb – kwota sfinansowana w 100%; 

 Starosta wyjaśnił, że jeden projekt znalazł się na liście podstawowej  

do dofinansowania, natomiast trzy kolejne na liście rezerwowej w pozycji 1,2 i 4, więc 

bardzo prawdopodobne jest, że te projekty również znajdą się w realizacji; 

 w ramach Centrum Usług Wspólnych Zarząd Powiatu, na postawie uchwały nr 

787/2021, 788/2021 oraz 799/2021 powierzył pomocnicze działania zakupowe oraz 

udzielił pełnomocnictwa Centrum Usług Wspólnych do następujących zamówień: 

„Poprawa parametrów techniczno-użytkowych drogi nr 1602N Lesieniec – Silec  

w kierunku Surwil”, „Budowa Zakładu Aktywności Zawodowej w Kętrzynie”, 

„Przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej nr 1567N w miejscowości Prosna na 

rzece Guber” oraz kontynuacja zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1707N 

Drogosze – Garbno na odcinku o dł. 2 km”; 

 w drodze podjętej uchwały nr 780/2021 Zarząd Powiatu przyjął informację o stanie 

mienia Powiatu Kętrzyńskiego; 

 Zarząd Powiatu przyjął sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu 

Kętrzyńskiego za rok 2020; 

 w drodze podjętych uchwał Zarząd Powiatu przyjął sprawozdanie roczne z wykonania 

planu finansowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu oraz planu finansowego 

Szpitala Powiatowego w Kętrzynie; 

 Zarząd Powiatu w drodze uchwały pokrył ujemną wartość wyniku finansowego Szpitala 
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Powiatowego w Kętrzynie za rok 2019 – jest to wypełnienie obowiązku ustawowego; 

 Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją na temat pozytywnego zaopiniowania 

projektu decyzji Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Olsztynie z dnia 31 

marca 2021 r. ustalającej plan remediacji szkody w środowisku - powierzchni ziemi na 

terenie działki obręb Glitajny gmina Korsze; 

 Zarząd Powiatu dokonał zmiany uchwały 1064/2018 z dnia 8 sierpnia 2018 roku – 

zmiana tabeli czynszowej w naszych obiektach; 

 Zarząd Powiatu przyjął założenia do projektów organizacyjnych szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Kętrzyński na rok szkolny 2021/2022; 

 Zarząd Powiatu na bieżąco monitorował temat funkcjonowania Szpitala Powiatowego 

w Kętrzynie w czasie pandemii. Po konsultacjach z lekarzami chorób zakaźnych 

zastosowano nowy rodzaj kuracji polegający na podawaniu jeszcze większej dawki 

tlenu. Ponadto podjęto działania w celu utworzenia powszechnego punktu szczepień, 

który będzie się mieścił w hali widowiskowo-sportowej przy ul. Kazimierza Wielkiego 

12A w Kętrzynie. Za organizację punktu odpowiada Powiat Kętrzyński, Miasto Kętrzyn 

oraz Szpital Powiatowy w Kętrzynie; 

 Zarząd Powiatu przyznał stypendia za wysokie wyniki w nauce; 

 Zarząd Powiatu wsparł MotoKlub Reszel środkami finansowymi w wysokości 2000 zł  

w celu ratowania toru motokrosowego; 

 Zarząd Powiatu w drodze podjętej uchwały ustalił regulamin dofinansowania zadań 

Powiatu ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

 Zarząd Powiatu zawarł porozumienie z Powiatem Nidzickim w sprawie powierzenia 

Powiatowi Kętrzyńskiemu realizacji zadań publicznych z zakresu pomocy społecznej 

polegających na prowadzeniu Domu dla Matek z Małoletnimi Dziećmi i Kobiet w Ciąży 

w okresie od 1 kwietnia do 31 grudnia 2021 r. 

 

W trakcie realizacji punktu do posiedzenia on-line dołączyli radni Zbigniew Olenkowicz oraz Piotr 

Węglarski. 

 

Ad. pkt 4   

  ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU 

  

 Radny Jan Adamowicz zapytał czy rozstrzygnięta część przetargu na przebudowę drogi 

powiatowej Drogosze – Garbno dotyczy samej jezdni, czy również powstanie chodnik. Radny zapytał 

również, na czym będzie polegała kontynuacja tej inwestycji w związku z oszczędnościami.  

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że Narodowy Fundusz Zdrowia od niektórych szpitali żąda 

zwrotu środków za niewykonane usługi medyczne. Radny zapytał, czy taka sama sytuacja nie będzie 

dotyczyła naszego szpitala. Następnie radny poprosił o omówienie punktu 1 sprawozdania ze spraw 

Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem. Kolejno radny zwrócił uwagę, że w sprawach 

Wydziału Oświaty i Zdrowia pojawiła się pomyłka przy informacji dotyczącej programu Erasmus,  

a mianowicie zapisano rok szkolny 2021/2020 zamiast 2021/2020. 

 

Ad. pkt 5 

ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA DO STAROSTY KĘTRZYŃSKIEGO I CZŁONKÓW ZARZĄDU POWIATU 

 Starosta Michał Kochanowski w pierwszej kolejności odpowiedział na pytania radnego Lecha 

Ryndzionka i wyjaśnił, że zapis 2021/2020 jest pomyłką i zostanie poprawione. Następnie odnosząc się 

do punktu 1 spraw Wydziału Rolnictwa i Gospodarowania Środowiskiem Starosta poinformował, że 

Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Olsztynie przygotowuje projekt decyzji dotyczący 
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remediacji szkody w środowisku polegającej na wymianie gruntów po zakładzie ZAP Sznajder  

w określonych lokalizacjach. Starosta dodał, że zgodnie z przepisami prawa taka decyzja uzgadniana 

jest ze Starostą, dlatego było to przedmiotem obrad Zarządu i została zaopiniowana pozytywnie. 

Starosta wyjaśnił, że środki które były przekazywane przez Narodowy Fundusz Zdrowia szpitalowi  

w 1/12 na kontraktowane czynności medyczne, które nie były wykonywane ze względu na zakaz 

prowadzenia zabiegów planowych oraz przekwalifikowanie na szpital covidowy. Starosta powiedział, 

że faktycznie jest to temat, na który trwają rozmowy z Narodowym Funduszem Zdrowia i jest mowa  

o tym, że termin kontraktu jest przedłużony z czerwca na koniec grudnia, ale są również informacje  

o tym, że będzie trzeba te kwoty w jakiś sposób odpracować. 

 Odnosząc się do pytań radnego Jana Adamowicza, Starosta poinformował, że przy inwestycji 

na odcinku Garbno – Drogosze, projekt przewiduje zmianę nawierzchni, a za zaoszczędzone środki 

będzie wykonane jeszcze ok. 690 mb nawierzchni od miejscowości Dubliny.  

 

Ad. pkt 6 

INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

 

 Radny Ryszard Kawczyński złożył pisemną interpelację (zał. nr 3). Radny poprosił o pisemną 

informację dotyczącą zasad i zakresu finansowania Szpitala Powiatowego w Kętrzynie: 

1. za rok 2020 z uwzględnieniem finansowania leczenia covidowego; 

2. w czasie pełnienia zadań szpitala jednoimiennego. 

 

Ad. pkt 7 

INFORMACJE, OŚWIADCZENIA I WOLNE WNIOSKI 

 

 Przewodnicząca Rady Powiatu przypomniała radnym o obowiązku złożenia oświadczeń 

majątkowych do dnia 30 kwietnia 2021 r. 

 

Ad. pkt  8 

INFORMACJA NA TEMAT FUNKCJONOWANIA SZPITALA POWIATOWEGO W KĘTRZYNIE I ZESPOŁU 

OPIEKI ZDROWOTNEJ W RESZLU 

 

a) Szpital Powiatowy w Kętrzynie 

  

Przewodnicząca Urszula Baraniecka poprosiła Dyrektora Szpitala Powiatowego w Kętrzynie 

Wojciecha Glinkę o przedstawienie informacji na temat funkcjonowania placówki. 

 Dyrektor Wojciech Glinka poinformował, że od pewnego czasu zmniejsza się liczba pacjentów 

chorujących na Covid-19. Dyrektor powiedział, że z analizy sytuacji oraz informacji przekazywanych 

przez Narodowy Fundusz Zdrowia wynika, że realny czas przejścia do pracy w poprzednim systemie 

będzie między 1 a 15 czerwca. Dyrektor powiedział, że szpital jest przygotowany na uruchomienie 

powszechnego punktu szczepień. Poinformował, że na ten moment nie ma możliwości 

zarezerwowania szczepionek, więc uruchomienie punktu szczepień może przesunąć się w czasie o kilka 

dni. Dyrektor poinformował, że system finansowania szpitala funkcjonującego jako jednoimienny jest 

bardzo korzystne i świadczy o tym wynik finansowy trzech miesięcy. Dyrektor powiedział, że 

problemem obecnie jest 1/12 kontraktu przekazywana jako zaliczka w 2020 roku. Dyrektor powiedział, 

że nie widzi możliwości, aby zwracać środki za usługi, których szpital nie miał możliwości wykonać. 

Dyrektor dodał, że wstrzymanie zabiegów było zaleceniami Ministerstwa Zdrowia, a ponadto 

przekształcając szpital w jednoimienny nie było możliwości wykonywania usług.  

  Radny Bartosz Walewski zapytał, jakie oddziały szpitala planuje się otworzyć po 
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przekształceniu oraz jak będzie to wyglądało technicznie, ponieważ dwa tygodnie to bardzo mało czasu 

na powrót do szpitala wieloprofilowego.  

 Dyrektor Wojciech Glinka powiedział, że jest to mało czasu, ale podobnie było  

z przekształceniem w szpital jednoimienny i udało się. Dyrektor wyjaśnił, że będzie starał się odtworzyć 

szpital w takim kształcie, jak funkcjonował przed covidem i nie planuje się mniejszej liczby oddziałów.   

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że słyszy się informacje o upaństwowieniu szpitali, więc 

jakie w tej kwestii są plany na szpital kętrzyński.  

 Dyrektor powiedział, że jest to decyzja na poziomie Rządu, a założenia ustawy miały zostać 

opublikowane do końca marca, jednak jest już koniec kwietnia i nie mówi się nic na ten temat. 

Dyrektor dodał, że z informacji uzyskanych od Starosty podczas posiedzenia senackiej komisji zdrowia 

podano informację, że decyzje w tym zakresie zapadną po zakończeniu pandemii.  

 Przewodnicząca Rady zapytała, jak będzie wyglądało zabezpieczenie kadrowe po przejściu 

szpitala do normalnej działalności. Następnie Przewodnicząca zapytała czy przewiduje się powrót 

karetek na teren szpitala. 

 Dyrektor poinformował, że jako jeden z nielicznych powiatów uruchomiliśmy piąty zespół  

w czasie pandemii dzięki hojności miasta Kętrzyn. Dyrektor wyjaśnił, że przeniesienie miejsca 

stacjonowania ratownictwa medycznego do szpitala jest w tym momencie niemożliwe, ponieważ  

w budynku szpitala nie ma na to miejsca. Dyrektor dodał, że do końca roku karetki zostaną jeszcze  

w obecnym miejscu. Następnie Dyrektor wyjaśnił, że jeśli nie ma jeszcze terminu przekształcenia 

szpitala to nie można zapewnić kadry. Dyrektor powiedział, że w czasie funkcjonowania szpitala 

jednoimiennego kadra działała w tym samym składzie, ale aktywnie poszukiwane są pielęgniarki  

i lekarze, ponieważ sytuacja zmienia się dynamicznie. 

 Starosta Michał Kochanowski dodał, że szpital kętrzyński wzbogacił się o nową centralną 

sterylizatornię – wartość projektu związana z remontem i zakupem wyposażenia to 623 000 zł, z czego 

498 000 zł zostało dofinansowane z Regionalnego Programu Operacyjnego. Starosta powiedział, że 

dwa tygodnie temu odbyło się posiedzenie Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Kętrzynie,  

na którym pozytywnie zaopiniowano zakup nowego defibrylatora oraz zakup karetki, która 

prawdopodobnie będzie karetką systemową dotacji Ministerstwa Zdrowia w kwocie 500 000 zł. 

Starosta powiedział również, że część kosztów, jakie szpital poniósł w związku z przekształceniem 

placówki w szpital jednoimienny zostanie refundowane. 

 

b) Zespół Opieki Zdrowotnej w Reszlu 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że informacja została przesłana radnym wraz z materiałami 

sesyjnymi (zał. nr 4). Następnie poprosiła Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Reszlu Katarzynę 

Ślimak o skrótowe przedstawienie sprawozdania. 

Dyrektor Katarzyna Ślimak powiedziała, że placówka funkcjonuje bez zmian w tych samych obszarach 

od ponad 20 lat. Dyrektor poinformowała, że pacjenci są przyjmowani w sposób ciągły i udzielana jest 

im opieka w takim samym zakresie. Dyrektor dodała, że obecnie realizowany jest drugi etap projektu  

e-usługi, a planowane zakończenie nastąpi w II kwartale. Dyrektor poinformowała, że Zespół Opieki 

Zdrowotnej na bieżąco rozlicza otrzymane zaliczki z Urzędu Marszałkowskiego. Dyrektor powiedziała 

również, że czeka na informację z Urzędu Marszałkowskiego o przekazaniu środków na zakup 

rentgena, ponieważ jest to urządzenie niezbędne, a posiadany sprzęt nie spełnia już warunków 

 i konieczna jest wymiana.  

 Starosta Michał Kochanowski powiedział, że realizacja drugiego etapu projektu e-usługi jest 

bardzo ważne, a temat rentgena omawiany jest od lat i jeśli chcemy utrzymać poradnię chirurgiczną  

w Reszlu  to rentgen jest niezbędnym elementem wyposażenia.  

 Radny Lech Ryndzionek zapytał, czy koronawirus dał się we znaki w Zespole Opieki Zdrowotnej. 
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 Dyrektor poinformowała, że placówka w dużym stopniu borykała się z zakażeniami w grudniu. 

Dyrektor powiedziała, że w tym czasie 80% kadry była w izolacji lub na kwarantannie, a także 

stwierdzono zakażenie wirusem u 21 pacjentów, przy czym część personelu zdecydowała się odbyć 

kwarantannę na terenie jednostki.  

 

Przewodnicząca Rady Powiaty ogłosiła przerwę do godziny 15:45. 

 

 Radny Piotr Węglarski poprosił o zadanie pytania dotyczące punktu 8, a mianowicie czy dwa 

zakłady opiekuńcze w Reszlu zostaną połączone oraz czy prowadzone są rozmowy w tej sprawie. 

 Starosta poinformował, że w placówce marszałkowskiej został wybrany nowy dyrektor,  

a ponadto temat został odłożony w czasie przez pandemię i sprawy organizacyjne.  

 

Ad. pkt 9 

PODJĘCIE UCHWAŁ 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady przeszła do kolejnego punktu posiedzenia,  
a mianowicie podjęcia przewidzianych w porządku obrad XXXIV sesji Rady Powiatu uchwał  
w sprawach: 

a) wysokości środków finansowych na Budżet Obywatelski Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 
rok 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie wysokości środków finansowych na Budżet Obywatelski Powiatu Kętrzyńskiego na 2022 
rok , który został podjęty  głosami 17 „za” oraz 1 „wstrzymującym się” i nosi numer XXXIV/286/2021 
(zał. nr 5).  

 

b) uchwalenia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021 – 2023 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2021 – 2023, który 
został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XXXIV/287/2021 (zał. nr 6).  

 

c) powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na wycince 
krzewów w pasie drogi powiatowej nr 1396N na odcinku od miejscowości Momajny do 
drogi wojewódzkiej 591 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie na temat projektu 
przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały.  

  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Kętrzynie  
w sprawie powierzenia przez Powiat Kętrzyński zadania publicznego polegającego na wycince 
krzewów w pasie drogi powiatowej nr 1396N na odcinku od miejscowości Momajny do drogi 
wojewódzkiej 591, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XXXIV/288/2021 
(zał. nr 7). 
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 d) zmiany Uchwały Nr XXIII/209/2016 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 5 lutego 2016 r.  
o wyznaczeniu Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego jako jednostki 
obsługującej jednostki organizacyjne Powiatu Kętrzyńskiego i określeniu zakresu 
świadczonych usług 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie  
na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały. 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/209/2016 Rady Powiatu w Kętrzynie z dnia 5 lutego 
2016 r. o wyznaczeniu Centrum Usług Wspólnych Powiatu Kętrzyńskiego jako jednostki obsługującej 
jednostki organizacyjne Powiatu Kętrzyńskiego i określeniu zakresu świadczonych usług, który został 
podjęty głosami 17 „za” oraz 1 „wstrzymującym się”  i nosi numer XXXIV/289/2021 (zał. nr 8).  

 

e) rozpatrzenia ponownej skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy w Kętrzynie 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie  
na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Radny Lech Ryndzionek powiedział, że podczas posiedzenia komisji oświadczył, że pojedzie do 
skarżącego i sam z nim porozmawia ale niestety domofon nie odpowiadał. Radny powiedział, że  
w takiej sytuacji nie może ustosunkować się do projektu uchwały, ponieważ chciałby usłyszeć 
argumentację skarżącego.  
 Przewodnicząca przypomniała, że skarżący otrzymał zaproszenie na dzisiejsze posiedzenie oraz 
otrzymał link do obrad. 
 Radny Jarosław Podgórski poinformował, że skarżący otrzymał również zaproszenie na 
posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, z którego nie skorzystał.  
 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działania Powiatowego Urzędu Pracy  
w Kętrzynie, który został podjęty głosami 17 „za” oraz 1 „wstrzymującym się” i nosi numer 
XXXIV/290/2021 (zał. nr 9).  

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 – 2035 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie  
na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

 Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały.  
 
Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kętrzyńskiego na lata 2021 
– 2035, który został podjęty jednogłośnie głosami 18 „za” i nosi numer XXXIV/291/2021 (zał. nr 10).  

 

g) zmian w budżecie powiatu na rok 2021 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała Przewodniczących komisji stałych o opinie  
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na temat projektu przedmiotowej uchwały. Opinie komisji były pozytywne. 

  Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do projektu uchwały.  
 
 
 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu  
w Kętrzynie w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2021, który został podjęty jednogłośnie 
głosami 18 „za” i nosi numer XXXIV/292/2021 (zał. nr 11).  

 

Ad. pkt 10 

PRZYJĘCIE PROTOKOŁU 

Przewodnicząca poinformowała, że projekt protokołu został przesłany radnym w wersji 

elektronicznej i zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić poprawki. 

Radni nie zgłosili poprawek do protokołu.  

Przewodnicząca Rady poinformowała o oczywistej omyłce pisarskiej na stronie 11 dotyczącej 

nazwy komisji. 

Następnie Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z: 

 XXXIII sesji Rady Powiatu w dniu 24 marca 2021 r. – przyjęty  jednogłośnie głosami  

18 „za”. 

 

Ad. pkt 11 

ZAKOŃCZENIE SESJI RADY POWIATU W KĘTRZYNIE 

 W wyniku wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady zamknęła XXXIV sesję  

VI kadencji Rady Powiatu w Kętrzynie o godzinie 16:15. 

 

 

 

Protokołowała: 

M. Filipiak 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu 
w Kętrzynie 

 
/-/  Urszula Baraniecka 


